

TB-1 Heavy-Wall PET Bottle

AQUAPET™ 產品係使用里木科技研發之專利技術，使PET塑料呈現出近乎玻璃質感的厚實與透明感，同時提供了高度的耐化學性，非常適合應用在精華液等高價商品。TB-1是AQUAPET™ 產品中最具代表性的原創外型，其典雅的設計可突顯出厚度感，也讓產品更具識別性。

AQUAPET™ products embodies Limner Tech's patented technology, which makes PET bottles more transparent and thicker, looks just like glass, but never breaks. Because of the chemical resistance of PET resin, AQUAPET™ bottle is very suitable for essence and serum, much better than PET-G bottles. TB-1 series is an original design, also spotlights the thickness, and full of identifiability.



50ml 35ml

No.	Capacity (ml)	Overflow (ml)	Material	Weight (g)	Neck Finish	Shape	Dimension (mm)	Height (mm)
TB30-1	35	40.5	PET	43.5	ø 20/410	Angled	40x40	76
TB50-1	50	55	PET	53.5	ø 20/410	Angled	42.5x42.5	85.6

CLOSURES 配件



Closure: D2002 Dropper



Closure: D2002 Dropper



Closure: D2007 Push Button Dropper



Closure: D2007 Push Button Dropper



C/S: D2013+Cap(AS) Pump 0.2c.c/Sprayer 0.15c.c



C/S: D2014+Cap(AS) Pump 0.2c.c/Sprayer 0.15c.c



C/S: D2015+Cap(PETG) Pump/Sprayer 0.2c.c



C/S: D2003+G2002(PMMA) Pump/Sprayer 0.2c.c

AQUAPET™



TB-2 Heavy-Wall PET Bottle

AQUAPET™ 產品係使用里木科技研發之專利技術，使PET塑料呈現出近乎玻璃質感的厚實與透明感，同時提供了高度的耐化學性，非常適合應用在精華液等高價商品。TB-2的造型古典，突顯出經典的質感。

AQUAPET™ products embodies Limner Tech's patented technology, which makes PET bottles more transparent and thicker, looks just like glass, but never breaks. Because of the chemical resistance of PET resin, AQUAPET™ bottle is very suitable for essence and serum, much better than PET-G bottles. The shape of TB-2 series reveals a classical sense.



No.	Capacity (ml)	Overflow (ml)	Material	Weight (g)	Neck Finish	Shape	Dimension (mm)	Height (mm)
TB50-2	50	54	PET	53.5	ø 20/410	Round	ø46	85.5

CLOSURES 配件



Closure: D2002 Dropper



Closure: D2002 Dropper



Closure: D2007 Push Button Dropper



Closure: D2007 Push Button Dropper



C/S: D2013+Cap(AS) Pump 0.2c.c/Sprayer 0.15c.c



C/S: D2014+Cap(AS) Pump 0.2c.c/Sprayer 0.15c.c



C/S: D2005+Cap(PETG) Pump/Sprayer 0.2c.c



C/S: D2003+G2002(PMMA) Pump/Sprayer 0.2c.c

AQUAPET™



TB-3 Heavy-Wall PET Bottle

AQUAPET™ 產品係使用里木科技研發之專利技術，使PET塑料呈現出近乎玻璃質感的厚實與透明感，同時提供了高度的耐化學性，非常適合應用在精華液等高價商品。TB-3的造型古典，突顯出經典的質感。

AQUAPET™ products embodies Limner Tech's patented technology, which makes PET bottles more transparent and thicker, looks just like glass, but never breaks. Because of the chemical resistance of PET resin, AQUAPET™ bottle is very suitable for essence and serum, much better than PET-G bottles. The shape of TB-3 series reveals a classical sense.



No.	Capacity (ml)	Overflow (ml)	Material	Weight (g)	Neck Finish	Shape	Dimension (mm)	Height (mm)
TB50-3	50	54	PET	53.5	ø 20/410	Oval	48.5x42.5	85.5

CLOSURES 配件



Closure: D2002 Dropper



Closure: D2002 Dropper



Closure: D2007 Push Button Dropper



C/S: D2005+Cap(PETG) Pump/Sprayer 0.2c.c



C/S: D2013+Cap(AS) Pump 0.2c.c/Sprayer 0.15c.c



C/S: D2014+Cap(AS) Pump 0.2c.c/Sprayer 0.15c.c



C/S: D2003+G2002(PMMA) Pump/Sprayer 0.2c.c



C/S: D2003+G2002(PMMA) Pump/Sprayer 0.2c.c

AQUAPET™



TB-4 Heavy-Wall PET Bottle

AQUAPET™ 產品係使用里木科技研發之專利技術，使PET塑料呈現出近乎玻璃質感的厚實與透明感，同時提供了高度的耐化學性，非常適合應用在精華液等高價商品。TB-4的造型古典，突顯出經典的質感。

AQUAPET™ products embodies Limner Tech's patented technology, which makes PET bottles more transparent and thicker, looks just like glass, but never breaks. Because of the chemical resistance of PET resin, AQUAPET™ bottle is very suitable for essence and serum, much better than PET-G bottles. The shape of TB-4 series reveals a classical sense.



No.	Capacity (ml)	Overflow (ml)	Material	Weight (g)	Neck Finish	Shape	Dimension (mm)	Height (mm)
TB30-4	30	35	PET	43.5	ø 20/410	Round	ø 37.5	76.6
TB50-4	50	56	PET	53.5	ø 20/410	Round	ø 42.5	85.5

CLOSURES 配件



Closure: D2002 Dropper



Closure: D2002 Dropper



Closure: D2007 Push Button Dropper



Closure: D2007 Push Button Dropper



C/S: D2013+Cap(AS) Pump 0.2c.c/Sprayer 0.15c.c



C/S: D2014+Cap(AS) Pump 0.2c.c/Sprayer 0.15c.c



C/S: D2005+Cap(PETG) Pump/Sprayer 0.2c.c



C/S: D2003+G2002(PMMA) Pump/Sprayer 0.2c.c

AQUAPET™



TB-5 Heavy-Wall PET Bottle

AQUAPET™ 產品係使用里木科技研發之專利技術，使PET塑料呈現出近乎玻璃質感的厚實與透明感，同時提供了高度的耐化學性，非常適合應用在精華液等高價商品。

AQUAPET™ products embodies Limner Tech's patented technology, which makes PET bottles more transparent and thicker, looks just like glass, but never breaks. Because of the chemical resistance of PET resin, AQUAPET™ bottle is very suitable for essence and serum, much better than PET-G bottles.



100ml 50ml 30ml

No.	Capacity (ml)	Overflow (ml)	Material	Weight (g)	Neck Finish	Shape	Dimension (mm)	Height (mm)
TB30-5	30	36	PET	43.5	ø 20/410	Round	ø 40.1	76.7
TB50-5	50	54	PET	53.5	ø 20/410	Round	ø 44.8	85.5
TB100-5	100	106.5	PET	53.5	ø 20/410	Round	ø 46	117.3

CLOSURES 配件



Closure: D2002 Dropper



Closure: D2002 Dropper



Closure: D2007 Push Button Dropper



Closure: D2007 Push Button Dropper



C/S: D2013+Cap(AS) Pump 0.2c.c/Sprayer 0.15c.c



C/S: D2014+Cap(AS) Pump 0.2c.c/Sprayer 0.15c.c



C/S: D2003+G2002(PMMA) Pump/Sprayer 0.2c.c



C/S: D2003+G2002(PMMA) Pump/Sprayer 0.2c.c

AQUAPET™



TB-6 Heavy-Wall PET Bottle

AQUAPET™ 產品係使用里木科技研發之專利技術，使PET塑料呈現出近乎玻璃質感的厚實與透明感，同時提供了高度的耐化學性，非常適合應用在精華液等高價商品。TB-6產品是我們的原創造型，多方向的銳利的切角，展現了優越的成型工藝。

AQUAPET™ products embodies Limner Tech's patented technology, which makes PET bottles more transparent and thicker, looks just like glass, but never breaks. Because of the chemical resistance of PET resin, AQUAPET™ bottle is very suitable for essence and serum, much better than PET-G bottles. The shape of TB-6 series has a sharp edge shape, which shows our outstanding molding technology.



No.	Capacity (ml)	Overflow (ml)	Material	Weight (g)	Neck Finish	Shape	Dimension (mm)	Height (mm)
TB50-6	50	55	PET	53.5	ø 20/410	Angled	39.4x39.4	85.7

CLOSURES 配件



Closure: D2002 Dropper



Closure: D2002 Dropper



Closure: D2007 Push Button Dropper



Closure: D2007 Push Button Dropper



C/S: D2013+Cap(AS) Pump 0.2c.c/Sprayer 0.15c.c



C/S: D2014+Cap(AS) Pump 0.2c.c/Sprayer 0.15c.c



C/S: D2003+G2002(PMMA) Pump/Sprayer 0.2c.c



C/S: D2003+G2002(PMMA) Pump/Sprayer 0.2c.c

AQUAPET™



TB-7 Heavy-Wall PET Bottle

AQUAPET™ 產品係使用里木科技研發之專利技術，使PET塑料呈現出近乎玻璃質感的厚實與透明感，同時提供了高度的耐化學性，非常適合應用在精華液等高價商品。TB-7產品是我們的原創造型，多方向的銳利的切角，展現了優越的成型工藝。

AQUAPET™ products embodies Limner Tech's patented technology, which makes PET bottles more transparent and thicker, looks just like glass, but never breaks. Because of the chemical resistance of PET resin, AQUAPET™ bottle is very suitable for essence and serum, much better than PET-G bottles. The shape of TB-7 series has a sharp edge shape, which shows our outstanding molding technology.



No.	Capacity (ml)	Overflow (ml)	Material	Weight (g)	Neck Finish	Shape	Dimension (mm)	Height (mm)
TB50-7	50	55	PET	53.5	ø 20/410	Angled	40.3x40.3	86

CLOSURES 配件



Closure: D2002 Dropper



Closure: D2002 Dropper



Closure: D2007 Push Button Dropper



Closure: D2007 Push Button Dropper



C/S: D2013+Cap(AS) Pump 0.2c.c/Sprayer 0.15c.c



C/S: D2014+Cap(AS) Pump 0.2c.c/Sprayer 0.15c.c



C/S: D2005+Cap(PETG) Pump/Sprayer 0.2c.c



C/S: D2003+G2002(PMMA) Pump/Sprayer 0.2c.c

AQUAPET™



TB-8 Heavy-Wall PET Bottle

AQUAPET™ 產品係使用里木科技研發之專利技術，使PET塑料呈現出近乎玻璃質感的厚實與透明感，同時提供了高度的耐化學性，非常適合應用在精華液等高價商品。

AQUAPET™ products embodies Limner Tech's patented technology, which makes PET bottles more transparent and thicker, looks just like glass, but never breaks. Because of the chemical resistance of PET resin, AQUAPET™ bottle is very suitable for essence and serum, much better than PET-G bottles.



50ml 35ml

No.	Capacity (ml)	Overflow (ml)	Material	Weight (g)	Neck Finish	Shape	Dimension (mm)	Height (mm)
TB30-8	35	40	PET	43.5	ø 20/410	Angled	35.8x35.8	76.8
TB50-8	50	54	PET	53.5	ø 20/410	Angled	38.3x38.3	83.8

CLOSURES 配件



Closure: D2002 Dropper



Closure: D2002 Dropper



Closure: D2007 Push Button Dropper



C/S: D2003+G2002(PMMA) Pump/Sprayer 0.2c.c



C/S: D2013+Cap(AS) Pump 0.2c.c/Sprayer 0.15c.c



C/S: D2014+Cap(AS) Pump 0.2c.c/Sprayer 0.15c.c



C/S: D2005+Cap(PETG) Pump/Sprayer 0.2c.c



C/S: D2005+Cap(PETG) Pump/Sprayer 0.2c.c

AQUAPET™

